
  ادوین خاچیکیان، کارگردان فیلم سینمایی 
»باباسیبیلو« ضمن گلایه از شرایط اکران 
این فیلم تأکید کرد که از نظر استانداردهای 
سینمایی و ساختار فیلمش خود را شرمنده 
در  خاچیکیان  نمی داند.  فیلمسازش  پدر 
گفت وگو با »مهر« گفت: واقعیت این است 
که از وضعیت اکران این فیلم رضایت ندارم. 
۸۰ درصد سانس هایی که در اختیار فیلم ما قرار 
گرفته سانس های ضعیفی از نظر ظرفیت جذب 
مخاطب هستند. ساعت اکران فیلم ما صبح 
و پیش از ظهر است و این در حالی است که 
سانس مطلوب برای مخاطبان سینما از ساعت 
۷ بعد از ظهر به بعد است. وی ادامه داد: در 
کل کشور تنها ۱۵ سانس بعد از ساعت ۸ شب 
داریم! فیلم ما به استراحت تحمیلی می رود! 
خیلی ها از من سراغ می گیرند که فیلم تان 
کجا و چه سانسی اکران دارد و من نمی دانم 
باید چه پاسخی بدهم. به دلیل همین شرایط 
هم فیلم ما در هفته اول اکران لطمه خورده 
است. این کارگردان با اشاره به پیگیری ها برای 
بهبود شرایط اکران فیلم »باباسیبیلو« گفت: 
فیلم پتانسیل خوبی برای اکران دارد. از آنجا 
که در سالن سینما و در کنار مردم هم فیلم 
را دیده ایم، معتقدم فیلم بازخورد خوبی از 
مخاطب خواهد گرفت. در همان سانس هایی 
هم که در همین شرایط در اختیار فیلم ما 
گذاشته اند، به سینماها سرکشی داشته ام و از 
نزدیک دیده ام که بچه ها خیلی فیلم را دوست 
داشته اند. والدین هم فیلم را می پسندند چراکه 
فیلمی سالم و جذاب است. خاچیکیان تأکید 
کرد: مساله اصلی ما در چرخه اکران عدالت 

در توزیع سالن ها و سانس های نمایش است. 
به عنوان مثال پردیس پرمخاطب تنها یک 
سانس نمایش داریم که آن هم ۱3و3۰ ظهر 
است! نمی دانم درباره این سانس چه می توانم 
بگویم، آن هم در شرایطی که فیلم دیگری در 
همین سینما در حدود ۱۶ سانس نمایش در 
هر روز دارد! این موضوع بسیار خوشحال کننده 
است که فیلمی این میزان مورد استقبال 
مخاطبان قرار گرفته و چراغ سینما را روشن 
نگه داشته است، اما در عین حال باید یک 
منطق بر فرآیند توزیع سانس فیلم ها حاکم 
باشد تا سایر فیلم ها در چنین شرایطی نسوزند. 
این کارگردان گفت: من به سینماداران حق 
می دهم که سالن های خود را در اختیار فیلم 
پرمخاطب قرار دهند، اما در مورد فیلمی که قرار 
است هفته اول اکران خود را سپری کند شرایط 
متفاوت است. من نمی گویم به فیلم ما هم ۱۰ 
سانس اختصاص بدهیم اما اختصاص یک تک 
سانس مرده و واقعا بی انصافی است. وی درباره 
اینکه آیا »باباسیبیلو« با اکران در سانس های 
غیرمرده می توانست شرایط بهتری در گیشه 
داشته باشد، بیان داشت: فکر می کنم شرایط 
متفاوتی می داشت. فیلمی که هم برای کودکان 
و نوجوانان و هم برای مخاطبان بزرگسال 
جذابیت هایی دارد، ظرفیت لازم برای جذب 

مخاطب بیشتر را هم می تواند داشته باشد. 
 »باباسیبیلو« کمدی فانتزی است

 خاچیکیان درباره عقب نشینی چندباره 
عوامل فیلم از اکران عمومی در بازه های زمانی 
مختلف طی سال های گذشته هم توضیح 
داد: ما این فیلم را با سرمایه بخش خصوصی 

در دوران کرونا ساختیم. تهیه کننده فیلم 
هزینه های تولید آن را تقبل کرده بود و به دنبال 
این بودیم که در شرایط مناسب فیلم را اکران 
کنیم. در چند نوبت برای اکران عمومی فیلم 
دورخیز کردیم، اما در مجموع تهیه کننده و 
پخش کننده به این جمع بندی می رسیدند 
که شرایط برای اکران فیلم مناسب نیست. وی 
ادامه داد: همزمان با عید فطر اما احساس کردیم 
شرایط مناسبی وجود دارد و به همین دلیل فیلم 
اکران شد. اما نمی شود شرایط اکران یک فیلم را 
به طور دقیق پیش بینی کرد. این تصمیمی است 
که تهیه کننده و پخش کننده فیلم گرفته اند و 
من به عنوان کارگردان به آن احترام می گذارم. 
ادوین خاچیکیان درباره نسبت اولین تجربه 
کارگردانی اش در سینما با ساخته های پدر 
فقیدش ساموئل خاچیکیان از فیلمسازان 
مطرح تاریخ سینمای ایران هم گفت: پدر من 
اعتقاد داشت که فیلم باید به گونه ای باشد که 
کشش داشته باشد و بیننده را با خودش همراه 
کند، فارغ از هر ژانری که دارد. من هم تمام 
تلاشم را کرده ام که این اصل را در کار خودم 
لحاظ کنم. اما در عین حال فیلم من یک کمدی 
فانتزی کودکانه است و با ژانر و گونه ای که پدرم 
در سینمای ایران با آن شناخته و محبوب شده 
است، ۱۸۰ درجه متفاوت است. وی ادامه داد: 
پدرم در کارنامه اش فیلم ملودرام عاشقانه و یا 
کمدی هم داشته است، فیلم جنگی »عقاب ها« 
را هم کارگردانی کرده است اما در همه این آثار 
برایش مهم این بود که مخاطب در اولویت باشد 
و به او احترام گذاشته شود. من هر چه در سینما 
آموخته ام از پدرم بوده است و سعی کرده ام 
آموخته هایم را در همین فیلم هم مورد استفاده 
قرار دهم. این کارگردان درباره اینکه احساس 
می کند اگر پدرش در قید حیات بود، چه 
واکنشی به فیلم اولش نشان می داد، اظهارکرد: 
من همیشه به این مساله فکر کرده ام. معتقدم 
از نظر ساختار فیلم و سروشکل سینمایی آن 
شرمنده پدرم نخواهم بود. خاچکیان در پایان 
درباره عدم تبلیغ تلویزیونی »باباسیبیلو« هم 
گفت: مدت هاست که ندیدم تلویزیون به درستی 
برای فیلم ها تبلیغ کند و فیلم ما هم متمایز از 
جریان سینمای ایران نیست. ما هیچ تیزر 

تلویزیونی تا الان نداشته ایم.
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 محمدعلی باشه آهنگر:
برای »چیپس« برنامه داریم؛ 
برای عرضه »فیلم کوتاه« نه!

 محمدعلی باشه آهنگر، معتقد است: 
پفک  و  فروش چیپس  برای  ایران  در 
برنامه ریزی می شود، اما برای فروش و اکران 
فیلم کوتاه این طور نیست. باشه آهنگر، 
روز  سومین  در  پیشکسوت  فیلمساز 
از شصت وپنجمین جشنواره منطقه ای 
سینمای جوان بوشهر- خلیج فارس در 
کارگاه انتقال تجربه با تاکید بر ایده و 
فیلمبرداری تجارب حرفه ای خود را با 
هنرجویان حاضر در میان گذاشت. وی 
تاکید کرد که بخش عمده ای از گفته هایش 
مبتنی بر تجربه هایی است که در فضای 
تجربی و عملی کسب شده اند. باشه آهنگر 
بیان کرد: شما در سینمای جوان خیلی 
خلاق تر از سینمای حرفه ای می توانید 
بیشتری  آزادی عمل  زیرا  عمل کنید. 
برای اجرای ایده هایتان دارید اما به نظرم 
فیلم های کوتاه بسیار مظلوم واقع شده اند 
زیرا جایی برای دیده شدن و فروش فیلم های 
جوانان هنرمند و سرمایه های این سرزمین 
نیست، کشورهای همسایه ما آرزو دارند 
۱۰ جوان فیلمساز مثل شما داشته باشند. 
کارگردان »متروپل« افزود: متاسفانه در 
این کشور برای فروش چیپس و پفک فکر و 
برنامه ریزی می شود، اما برای فروش فیلم ها 
نه. در جلسه ای دوست عزیزی گفت فلانی 
یک تنه سینما را زنده نگه داشته است اما 
من می گویم با احترام به فریم به فریم همان 
فیلم ها، وقتی آمار مخاطبان پرفروش ترین 
فیلم ها را نیز بررسی و نسبتش را با کل 
جمعیت ایران بررسی می کنیم، واقعا قابل 
توجه نیست. وی درباره ایده »سرو زیر آب« 
بیان داشت: ایده این فیلم در خود فیلم گفته 
می شود. من همیشه افرادی را در جنگ 
می دیدم که دیده نمی شدند در تاریکی شب 
گریه و عبادت می کردند. وقتی آ نها را در 
جایش می دیدیم تکان دهنده بود. من ایده 
این فیلم را از یکی از دوستان نجف آبادی ام 
برداشتم. اتاقی داشتیم که در مدرسه 
عراقی های آبادان از پنجره اش خنکی را 
حس می کردیم. چند دستگاه و دوربین های 
فیلمبرداری نیز در اتاق بود و باید آنها را سالم 
وخنک نگه می داشتیم. بحث زیادی بر این 
بود که چایی درست کنیم تا اینکه دیدیم 
شهید عباسعلی کاظمی چای آماده برایمان 
آورد. همه ناگهان سکوت کردیم که عباس 
چرا این کار را کرد و اولین چایی را برای 

عباسعلی ریختیم اما روزه بود. 

   وزیر خارجه ترکیه تاکید کرد که این کشور مذاکره 
با طرف های توافق غلات را پیگیری می کند. به گزارش 
مهر به نقل از تاس، »مولود چاووش اوغلو«، وزیر خارجه 
ترکیه بیان داشت: دولت آنکارا، اظهارات مسکو در 
خصوص نحوه اجرای توافق غلات را بی اساس نمی داند. 
وزیر خارجه ترکیه در مصاحبه با روزنامه »حریت« 
تاکید کرد که ترکیه برای تمدید قرارداد غلات در 
حال انجام مذاکره است. این موضوع باید با تمدید 

توافق ها حل وفصل شود. روس ها توافق را به مدت ۶۰ 
روز تمدید کرده اند. روس ها خواهان تامین انتظارات 
خود هستند. نمی توان گفت طرف روسی در اشتباه 
است. چاووش اوغلو با تاکید بر اینکه ترکیه همچنان 
در حال مذاکره با طرف های قرارداد غلات است، افزود: 
میانجی گری بانک های ترکیه در پرداخت غلات و 
کودهای کشاورزی روسیه در دستور کاراین کشور 
قرار دارد. گفتنی است که ترکیه، اوکراین، روسیه و 

سازمان ملل با میانجیگری آنکارا در ۲۲ جولای سال 
۲۰۲۲ میلادی در استانبول سند مربوط به »انتقال 
امن غلات و مواد غذایی از بنادر اوکراین« را امضا کردند. 
تاکنون ده ها کشتی حامل غلات اوکراین با عبور از 
تنگه های ترکیه راهی بازارهای جهانی شده اند. یک 
روزنامه اسپانیایی پیش تر فاش کرده بود که غلاتی که 
از بنادر اوکراین صادر می شود، عمدتا سر از قاره اروپا 

درمی آورد.

   معاون وزیر خارجه روسیه تاکید کرد که مسکو به اقدام 
آمریکا در عدم صدور روادید برای خبرنگاران روس پاسخ 
می دهد. به گزارش مهر به نقل از رویترز، معاون وزیر خارجه 
روسیه گفت: مسکو، اقدام آمریکا در صادرنکردن روادید 
برای خبرنگاران روس را بی پاسخ نخواهد گذاشت. »سرگئی 
ریابکوف« بیان داشت: روسیه پاسخ به اقدام آمریکا در عدم 
صدور روادید برای خبرنگاران روسی در سفر وزیر خارجه 
روسیه را به تعویق نخواهد انداخت. به گفته ریابکوف این 
خبرنگاران روسی بنا بود سفر اخیر »سرگئی لاوروف« 

وزیر خارجه روسیه به نیویورک را پوشش دهند. معاون 
وزیر خارجه روسیه گفت: مسکو در این باره عقب نخواهد 
نشست و پاسخی به این رفتار توهین آمیز خواهد یافت. اما 
اینکه این پاسخ با اقدام آمریکا متقابل خواهد بود یا خیر، 
هنوز مشخص نشده است، اما این پاسخ به تأخیر نخواهد 
افتاد. ریابکوف افزود: من نمی توانم و نخواهم توانست نتیجه 
نهایی را پیش بینی کنم، با این حال عدم صدور روادید برای 
خبرنگاران روس، اقدامی توهین آمیز و تحریک آمیز است که 
حاکی از آن است که حتی زمانی که وزیر خارجه روسیه به 

آمریکا سفر می کند از خبرنگاران ما استقبال نمی شود، در 
نتیجه نباید بی پاسخ بماند. پیش از این، وزارت خارجه روسیه 
سرپرست کارکنان سفارت آمریکا در مسکو را احضار کرد. این 
اقدام در اعتراض به خودداری واشنگتن از اعطای روادید به 
هیات مطبوعاتی روسیه برای همراهی با »سرگئی لاوروف« 
وزیر امور خارجه روسیه به منظور پوشش حضور او در شورای 
امنیت انجام شد. در بیانیه وزارت امورخارجه روسیه نیز تاکید 
شده است که چنین خرابکاری و اقدامی با هدف جلوگیری از 

انجام مأموریت عادی روزنامه نگاری، بی پاسخ نخواهد ماند.

 وزیر خارجه ترکیه:

 روسیه به توافق غلات پایبند است

سرگئی ریابکوف:
اقدامآمریکاعلیهخبرنگارانروسبیپاسخنمیماند

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

  درخواست ارمنستان از روسیه 
برای کنترل گذرگاه »لاچین«

 نخست وزیر ارمنستان از روسیه، میانجی گر 
مناقشه با جمهوری آذربایجان خواست، کنترل 
خود بر جاده حیاتی در منطقه مورد مناقشه قره باغ 
را حفظ کند؛ جایی که باکو به تازگی یک ایست 
بازرسی ایجاد کرده است. به گزارش ایسنا، به 
نقل از سایت خبری المیادین، نیکول پاشینیان، 
نخست وزیر ارمنستان در جلسه دولت گفت: هیات 
صلح بان روسیه »باید کریدور لاچین تحت کنترل 
خود درآورده و از فعالیت آن اطمینان حاصل کند.« 
وی با یادآوری اینکه هیچ کس به جز روسیه حق 
کنترل این کریدور را ندارد، تاکید کرد که هدف 
باکو پاکسازی قومی ارامنه قره باغ است. پاشینیان 
همچنین خواستار اعزام یک تیم حقیقت یاب 
بین المللی و حضور گسترده بین المللی در قره باغ 
و کریدور لاچین شد. از زمان برقراری آتش بس در 
سال ۲۰۲۰، روسیه یک گردان از نیروهای حافظ 
صلح را در قره باغ مستقر کرده است تا از تردد در 
کریدور لاچین، تنها شریان اتصال ارمنستان به 
این منطقه ارمنی نشین اطمینان حاصل کند. 
گذرگاه لاچین تنها راه ارتباطی ارمنستان با منطقه 
قره باغ است. در ۱۲ دسامبر ۲۰۲۲ گروهی از 
مردم جمهوری آذربایجان که خود را کارشناس 
محیط زیست نامیدند، این گذرگاه را مسدود کردند؛ 
جایی که گروهی از صلح بانان روس در آن مستقر 
هستند. باکو مدعی شد که قصد ندارد هیچ راهی 
را مسدود کند و خودروها می توانند به آزادی در هر 
دو سوی این گذرگاه حرکت کنند. این گذرگاه تنها 
مسیری است که ارمنستان از طریق آن می تواند 
غذا، سوخت و ملزومات دارویی را به ساکنان ارمنی 
قره باغ برساند؛ منطقه ای که حدود ۱۲۰ هزار قوم 
ارمنی ساکن آن هستند. ایجاد کریدور ایست 
بازرسی توسط باکو اقدامی بی سابقه است. پیش 
از آن ارمنستان حدود شش ماه پیش باکو را متهم 
کرده بود که این جاده حیاتی را مسدود کرده است. 
ایجاد این ایست بازرسی توسط مقامات آذربایجان 
تنش بین این کشور و ارمنستان را تشدید می کند 
و آذربایجان ایجاد این ایست بازرسی را با مسائل 
امنیتی توجیه می کند. در این راستا، معاون وزیر 
امور خارجه آذربایجان تاکید کرد که این ایست 
بازرسی به دلیل نگرانی های امنیتی با توجه به 
سوءاستفاده ارمنستان از این جاده ایجاد شده است. 
وی گفت: ایروان از این محور برای حمل سلاح و 
سایر فعالیت های غیرقانونی استفاده می کند. در 
ماه های اخیر، روسیه، اتحادیه اروپا و ایالات متحده 
تلاش کرده اند روند صلح بین باکو و ایروان را از سر 

بگیرند؛ اما تاکنون ناموفق بوده اند.

سرگئی شویگو: 

آمریکا به دنبال تقابل جهان با روسیه و چین است
کوتــــاه

   سرگئی شویگو، وزیر دفاع روسیه با 
بیان اینکه آمریکا تلاش می کند تا کشورها 
را به تقابل با پکن و مسکو بکشاند، گفت: 
واشنگتن به دنبال تغییر نظام روابط بین 
بیان  شویگو«  »سرگئی  دولت هاست. 
داشت: به رغم تلاش های آمریکا برای حفظ 
نظام سلطه، جهان چندقطبی در حال 
شکل گیری است. شویگو طی سخنرانی 
در نشست وزرای دفاع کشورهای عضو 
سازمان همکاری شانگهای، توضیح داد: 
»نشست سازمان همکاری شانگهای در 
شرایطی برگزار می شود که تحولات بسیار 
ثبات زدا در جهان رخ می دهد و تغییرات 
غیرقابل برگشتی در روند ایجاد یک جهان 
چندقطبی در حال وقوع است.« به نوشته 
خبرگزاری »اسپوتنیک«، وی با بیان اینکه 
غرب باعث نابودی توافقات اصلی در زمینه 
کنترل تسلیحات و روند اعتمادسازی شده، 
اظهارداشت: »آمریکا و متحدانش در تلاش 

برای حفظ سلطه جهانی، باعث تضعیف 
ساختار امنیت جهانی شده اند«  وزیر دفاع 

روسیه ضمن اشاره به تلاش آمریکا برای 
تغییر نظام روابط بین دولت ها از طریق 

تهدید و ایجاد ائتلاف هایی تحت کنترل 
خود، هشدار داد: ایالات متحده و متحدانش 
سعی دارند تا کشورها را به تقابل نظامی 
با روسیه و چین تحریک کنند. طبق این 
گزارش، شویگو تصریح کرد: »هدف واقعی 
غرب از جنگ در اوکراین، شکست راهبردی 
روسیه، ایجاد تهدید برای چین و حفظ 
موقعیت انحصاری خود در جهان است. به 
نوشته اسپوتنیک، وی با بیان اینکه تلاش 
غرب برای فشار به متحدان روسیه جهت 
مواجه  شکست  با  مسکو  منزوی کردن 
خواهد شد، افزود: »تقویت نقش سازمان 
همکاری شانگهای به عنوان یکی از ارکان 
نظام بین المللی چند قطبی جدید، مهم 
است.« پیش از این نیز »دیمیتری پسکوف« 
سخنگوی کرملین با بیان اینکه سازمان 
پیمان آتلانتیک شمالی ماهیت تهاجمی 
خود را نشان داده، گفته بود که ناتو یک 
ائتلاف متجاوز و ناقض امنیت روسیه است. 

 اردوغان:
ترکیه به جمع کشورهای هسته ای پیوست

 رئیس جمهور ترکیه همزمان با تحویل سوخت هسته ای 
نیروگاه اتمی »آکویو«، اعلام کرد که کشورش به جمع 
کشورهای دارای انرژی هسته ای پیوسته است. به گزارش 
مهر به نقل از خبرگزاری آناتولی، »رجب طیب اردوغان« 
بیان داشت: ترکیه با راه اندازی نیروگاه »آکویو« در استان 
مرسین وارد باشگاه کشورهای دارای انرژی هسته ای جهان 
شده است. اردوغان این خبر را در جریان سخنرانی در مراسم 
تحویل سوخت هسته ای به نخستین نیروگاه اتمی این 
کشور اعلام کرد. در این مراسم ولادیمیر پوتین از طریق 
ویدئو کنفرانس حضور داشت. اردوغان در خصوص ظرفیت 
و قابلیت های این نیروگاه افزود: تمامی واحدهای آکویو تا 
سال ۲۰۲۸ به صورت متوالی وارد خدمت خواهند شد و 
این ایستگاه ۱۰ درصد برق مورد نیاز ترکیه را تأمین خواهد 
کرد. اردوغان تصریح کرد: پس از آنکه کمیسیون اروپا انرژی 
هسته ای را انرژی سبز توصیف کرد، ما ترکیه را به یکی از 
کشورهایی تبدیل کردیم که از این انرژی از طریق نیروگاه 
آکویو استفاده می کند. وی خاطرنشان کرد که نیروگاه 
اتمی آکویو تحت تأثیر زلزله ۶ فوریه ترکیه قرار نگرفت و این 
بیانگر صحت کار ساخت وساز انجام شده توسط مهندسان و 
کارگران محلی است. رئیس جمهور ترکیه ادامه داد: نیروگاه 
هسته ای آکویو نتیجه بزرگ ترین سرمایه گذاری مشترک ما 
با روسیه است و زمانی که با ظرفیت کامل خود وارد خدمت 
شود، سالانه حدود 3۵ میلیارد کیلووات ساعت برق تولید 

خواهد شد. 

افزایش سطح آماده باش چین با رصد 
هواپیمای آمریکایی

 سخنگوی ارتش چین از افزایش سطح آماده باش این 
نیروها درپی رصد یک فروند هواپیمای نظامی آمریکایی بر 
فراز تنگه تایوان خبر داد. به گزارش اسپوتنیک، »شی یی« 
سخنگوی ارتش چین اعلام کرد که حرکت یک هواپیمای 
نظامی وابسته به نیروی دریایی آمریکا بر فراز تنگه تایوان 
رصد شده است. وی افزود: نیروهای ارتش چین سطح 
آمادگی خود را افزایش داده اند و برای حمایت از حاکمیت 
کشور، همواره هوشیار هستند. سخنگوی ارتش چین ادامه 
داد: کشتی ها و هواپیماهای آمریکایی طی دوره اخیر، به طور 
مکرر دست به اقدامات تحریک آمیزی می زنند. وی اضافه 
کرد: این مسأله بیانگر آن است که آمریکا برای بی ثبات 
کردن و از بین بردن صلح در تنگه تایوان تلاش می کند. 
»شی« ادامه داد: نیروهای چینی هر لحظه در معرض خطر 
قرار می گیرند و در عین حال با قاطعیت از حاکمیت ملی و 
یکپارچگی سرزمینی چین دفاع می کنند. لازم به ذکر است 
که تنش ها میان چین و آمریکا در سایه دیدار رئیس مجلس 
نمایندگان آمریکا با رئیس جمهور تایوان افزایش یافته است. 
چین اعلام کرد که اقدامات مهمی در خصوص حمایت از 

حاکمیت خاک خود و تمامیت ارضی آن اتخاذ خواهد کرد.

 کانـــــون کارگردانـــــان 
دهم  یکشنبه  ایران،  سینمای 
را  بزرگداشتی  اردیبهشت ماه 
برای کیومرث پوراحمد برگزار 
می کند. این بزرگداشت ساعت 
۱۶ در ساختمان شماره یک خانه 
سینما برگزار خواهد شد. زنده یاد 
چهارشنبه  پوراحمد  کیومرث 
۱۶ فروردین ماه ۱۴۰۲ در ۷۴ 
سالگی درگذشت. »تیغ و ترمه«، 
»کفشهایم کو؟«، »۵۰ قدم آخر«، 
»اتوبوس شب«، »نوک برج«، »گل 
یخ«، »خواهران غریب«، »شب 
یلدا«، »به خاطر هانیه« و »بی بی 
چلچله« از فیلم های سینمایی این 

کارگردان هستند. 

  سریال کمدی »نیوکمپ« 
جدیدترین ساخته منوچهر هادی 
به  زودی به شبکه نمایش خانگی 
می آید. سریال کمدی »نیوکمپ« 
جدیدترین ساخته منوچهر هادی 
تقوایی  تهیه کنندگی زینب  به 
را در  قصه خانواده سرچشمه 
جست وجوی رویاهای کوچک شان 
روایت می کند که رویایی بزرگ 
در خانه آنها را می زند اکبر عبدی 
و حمید گودرزی در آن حضور 

افتخاری دارند.

 در آیین افتتاحیه فیلم مطرح شد
جای »علی انصاریان« خالی

 مراسم اکران افتتاحیه فیلم سینمایی »قطع فوری« 
به کارگردانی و تهیه کنندگی مریم بحرالعلومی با حضور 
جمعی از اهالی سینما، فوتبال و رسانه در پردیس سینمایی 
چارسو برگزار شد. مریم بحرالعلمی گفت: از تک تک 
شما ممنونم که در این شادی شریک هستید و با همه 
مشغله ای که این روزها همه داریم، این زمان را به دیدن 
»قطع فوری« و در کنار ما بودن اختصاص دادید. خیلی 
ممنونم از گروه محترم هنروتجربه، جناب آقای طیب و 
همکارانشان که امکان دیده شدن فیلم های هنری و تجربی 
را زیرچتر خودشان ایجاد کردند و حمایت می کنند از 
آثاری که به نوعی و به قولی برای گیشه ساخته نشده اند، 
بلکه فیلمسازان دغدغه هایشان را در این نوع آثار به تصویر 
کشیده اند. بحرالعلومی عنوان کرد: می توانم بگویم »قطع 
فوری« برای من بیش از آنکه فیلم باشد، کاملا تجربی است 
به این دلیل که خیلی با فاصله از دو اثر قبلی در ساختار و 
اجرا قرار دارد. وی افزود: کسانی که روزهای سختی را بعد 
از درگذشت علی انصاریان عزیز گذراندند؛ مثل تیم »قطع 
فوری« که مجبور شدیم حتی چند ماهی تدوین کار را به 
تعویق بیندازیم، چون واقعا دست و دلمان به کار نمی رفت. 
رفیق عزیزی را از دست داده بودیم که به واقع در سوگش 
هنوز غمگینیم. در ادامه بحرالعلومی از عوامل و بازیگران 
حاضر در سالن خواست روی صحنه بیایند و بیان داشت: 
پروژه های مستقل بدون همراهی و همدلی عوامل سینما 
و همچنین رسانه ها و خبرنگاران و بعدتر گروه های پخش 
سینمایی عملا عاجز است. از تک تک دوستانی که کمک 
کردند این فیلم در بدترین شرایط کرونایی جامعه و در 
روزهایی که هیچکدام از ما امیدی برای فردایمان نداشتیم، 
ساخته شود، سپاسگزارم. کارگردان »قطع فوری« گفت: 
این فیلم برای من رسالت خیلی مهمی دارد که می توان 
گفت زندگی بعد از دست دادن علی انصاریان با رسالت فیلم 
من گره خورد؛ به همین دلیل برایم فیلم خیلی مهمی است. 
برای من »قطع فوری« فیلم مهم تری نسبت به دو اثر قبلی 
است. بحرالعلومی ادامه داد: از حاضران روی سن و مهمانان 
حاضر در سالن می خواهم خواهر و داماد علی انصاریان که در 
سالن حضور دارند و به احترام او که می دانیم چقدر خندیدن 
و خنداندن را دوست داشت و شاید مهم ترین دغدغه اش 
در زندگی این بود که آدم ها شاد باشند، به مدت چند 
ثانیه دست بزنید و لبخند بزنید. وی در پایان عنوان کرد: 
»قطع فوری« تقدیم شده به لبخندی که نور شد و نورش 
با دغدغه هایی که داشت و مردمی بودنش همیشه در قلب 
تمام کسانی که دوستش دارند، قطعا خواهد تابید و لبخندی 
خواهد شد روی لب های همه دوستدارانش. امیدوارم فیلم 
را دوست داشته باشید و تماشای آن روی پرده سینما را به 
کسانی که علاقه مند به فیلم های هنری و تجربی هستند، 

توصیه کنید.

ادوین خاچیکیان:

بابت »بابا سیبیلو« شرمنده پدرم نیستم


